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Tove Mette Arnø Fyllingen

Emne: VS: Grunngjeve spørsmål om kjøp av friområdet- friluftsområdet i  Lonene til kommunestyremøtet 24 juni 2021

 
 

Fra: Sveinung Toft <Sveinung.Toft@masfjorden.kommune.no>  
Sendt: mandag 14. juni 2021 23:55 
Til: Sara Sekkingstad <sara.sekkingstad@alver.kommune.no> 
Kopi: Hogne Haugsdal <hogne.haugsdal@alver.kommune.no>; Astrid Aarhus Byrknes <astridbyrknes@hotmail.com> 
Emne: Grunngjeve spørsmål om kjøp av friområdet- friluftsområdet i Lonene til kommunestyremøtet 24 juni 2021 
 
Ordførar: 
 
Eg har to spørsmål til kommunestyremøtet 24.juni 2021 
 
 
1. Kva har Alver kommune gjort for å følgja opp vedtaket i denne saka sidan sist den vart orientert om i kommunestyret? 
 
 
2. Kor tid kan ein forventa at det vert lagt fram ei sak til kommunestyret om gjennomføring av offentleg kjøp eller overtaking av det regulerte friluftsområdet i Lonene? 
 
 
Venleg helsing 
 
 
Sveinung Toft  
Alver Venstre 


